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AK Parti Ordu Milletvekili Fatih Han Ünal ilçemizde yapımı belediye tarafından devam eden
Huzurevi projesi ve FATSO tarafından yaptırılan yeni hizmet binası inşaatında incelemelerde
bulundu. İnceleme sırasında Milletvekili Ünal’a Fatsa Belediye Başkan Yardımcısı Bülent
Yücetepe ve Fatsa Ticaret Odası Başkanı Tayfun Karataş da eşlik etti. İnşaat süreci ve projeyle
ilgili Belediye Başkan Yardımcısı Bülent Yücetepe’den bilgiler alan Ünal, projenin bölgenin
önemli yatırımları arasında oluğunu belirterek, vatandaşların bu tür sosyal yatırımlara ihtiyacı
olduğunu söyledi.

  

Ünal burada yaptığı açıklamada, “Fatsa hızlı bir gelişme kaydediyor. Belediyemizin yaptığı
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güzel hizmetleri yerinde görme imkânına sahip olduk. Huzurevi inşaatına ilk defa gelme imkânı
buldum. Daha önceden çalışmaları tabi bizde takip ettik. Ancak geçmişte siyasetçilerin en büyük
özrü şuydu; konuşurlar ancak bir türlü hayata geçiremezlerdi. Seçimlerde temel atarlar arkasına
iki tuğla koyamazlar ve böylece insanları avuta avuta siyaset kurumunu çok ciddi manada
rencide ederlerdi. Ama artık bu Huzurevinin konuşulduğuna şahidim ve iyi biliyorum. Temeli
atılmış şimdi kat çıkılıyor ve hızla inşaatın fotoğrafta görünen son halini alacağına ben de
inanıyorum. Ve 60 yatak kapasiteli, yaşlılarımızın unutulmadığı bir mekân, unutulmadığı bir
bölge, unutulmadığı bir dünya. Yine belediyemizin yaptırdığı spor kompleksi, kültür sarayı gibi
birçok tesisler hayata geçirilirken Fatsa Belediyemizi yaşlıları da unutmadığı için tebrik
ediyorum. Tabi her şeyi devletten beklemek doğru değil belediyelerinde bu işlerde taşın altına
elini koyması lazım. Bunu Fatsa Belediyesi de göründüğü gibi gerçekleştirmi. Belediyemiz bu
inşaatı tamamladıktan sonra Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü’ne tevdi edecekler. Hizmeti
yürütmeleri için verecekler. Burada da örnek bir belediyecilikle böyle bir eserin hem Fatsa’ya
kazandırılmasını hem de Ordu ilinin tamamı içinde hizmet vereceğini düşünürsek buna da bir
katkı sağladığından dolayı ben Fatsa Belediyesi Başkanı, Başkan Yardımcılarını ve bütün
ekibini canı gönülden kutluyorum ve tebrik ediyorum. Ben inanıyorum ki bunu tüm Fatsalı
hemşerilerimizde takdirle karşılıyorlar. Her geçen gün yükselen yeni binalara şahit oluyoruz ve
bu binaların açılışlarına yetişmeye çalışıyoruz. Bazılarını bir arada yaparak ancak zaman
bulabiliyoruz. İnşallah Huzurevinin açılışını da en kısa zamanda birlikte gerçekleştiririz diye
temenni ediyorum. Şimdiden gelecekte burada kalacak olan yaşlılarımızın huzurlu bir mekân,
dere kenarında hemen Karadeniz’in kıyısında ve sessiz güzel bir yol kenarında, iki hastanenin
ortasında güzel bir mekân hemen yanı başında Ticaret Odası’nın da olduğunu düşünürsek
Karadeniz’de en büyük Ticaret Odası’nın inşaatını gerçekleştiriyor. Yan yana bu iki eser beni
gerçekten gururlandırdı. Hem iş adamlarımızın böyle bir gayret göstermesi hem de
yaşlılarımızın geleceği için böyle bir eseri kazandırması takdire şayan olarak buluyorum. Bir
milletvekili olarak her daim yanlarında her takıldıkları noktada yanı başlarında olacağımın bir
kez daha buradan sözünü vermiş oluyorum” dedi.
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